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Zasedání Komise rally 

31. říjen 2018 – 10,00 – Praha, Autoklub ČR 

 Komise rally na svém třetím letošním zasedání vzala na vědomí zprávy ze Světové rady FIA, 
viceprezident AČR S. Kafka a GS Tomáš Kunc informovali o jednání Prezídia Autoklubu ČR a VV 
AS AČR. Probíhající příprava nasazení nových jednotek sledovacího systému probíhá dle 
harmonogramu, finální testování jednotek úspěšně proběhlo při Barum rally a Rally Jeseníky. 

 Komise rally schválila konečné rozdělení financí na reprezentaci jmenovaným reprezentantům. 

 Komise rally navrhla opětovné zavedení Bonusů za dobře uspořádaný podnik v příštím roce. 

 Komise rally stanovila plán příprav jednotlivých školení. Došlo ke schválení systému školení 
pořadatelů, VRZ, vedoucích bezpečnostních skupin, předjezdců a jezdců. Byly zhodnoceny 
jednotlivá školení všech složek před letošní sezonou, Bezpečnostní skupina provede aktualizaci 
dokumentace a připraví návrh změn a doplnění pro následující rok. 

 Na základě hodnotících zpráv bylo projednáno hodnocení Barum Rally, Rally Jeseníky a Rally 
Příbram. Veškeré poznatky a připomínky prodiskutovány se zástupci pořadatelů. 

 Zástupci médií a media delegáti zhodnotili svoji činnost a navrhli opatření pro příští sezonu 

 Došlé žádosti od jezdců a pořadatelů byly projednány. 

Výroční konference Komise rally 

31. října 2018 – 16,00 – AČR Praha 

 Výroční konference Komise rally byla řádně svolána pozvánkou, kterou obdrželi všichni delegáti i 
hosté. Jednání výroční konference zahájil předseda Komise rally Tomáš Kunc a přednesl krátkou 
zprávu o činnosti komise a sezoně rally 2018. 

 Přítomní byli seznámeni s novým vedením komise, kdy předsedou Komise rally se stal J. Valenta, 
místopředsedou T. Kunc.   

 Složení komise rally je následovné: Petr Černohorský, Stanislav Kafka, Roman Kresta, Tomáš 
Kunc, Jan Regner, Miloslav Regner, Miroslav Smolík, Pavel Štípek, Jiří Valenta. 

 Dalším bodem na závěr jednání konference bylo představení vize organizace disciplíny rally pro 
příští rok, představení návrhu kalendáře podniků a seznámení se se změnami v oblasti 
sledovacího sytému ONI. 

 

 

 
               Mgr. Tomáš Kunc 
           Předseda Komise rally 

 


